





CERTIFICATE 
OF
 EMPLOYMENT, INCOME and FINANCIAL SUPPORT
                                                                                                 11 December 2017
Dear Sir or Madam,
We hereby certify that Mr./Ms./Dr. XXX is an employee of Jishou University and he/she has severed our university since 28 June 1995. He will go to the 国家名称 as a visiting scholar at XXX University  for the period from 8th January 2018 to 29th March 2018. His/Her personal information is listed below,
	Name
	Sex
	Date of Birth
	Passport No.
	Monthly  Salary
	Title
	Education

	
	
	
	
	
	
	


[bookmark: _GoBack]We hereby guarantee that he/she will abide by all laws and regulations during his visiting and will be back on time. We will keep his position during his staying in the UK and he/she will still work in our university after he/she comes back. The expenses including the air tickets, traffic expenses, tuition fees and health insurance will be covered by Jishou University. The financial support for living and accommodation is up to XXX /month货币名称.His/her monthly salary will be transferred to his/her account regularly while he/she is visiting in 国家名称.

Best Regards, 

Dr. XXX
Signature:

President and Professor


Jishou University
Add: 120﹟ South Renmin Road, Jishou City, Hunan Province, P. R. China
Tel: 0743-856 4200 
Fax:0743-856 4301
.                                                               







在职、收入和资助证明

尊敬的先生或女士， 
兹证明xxx是我校教师，他/她自1995年6月28日在我学校任职。我校同意他/她在2018年1月8日至3月29日期间赴国家XXX大学访学，他/她的基本情况如下：
	姓名
	性别
	出生日期
	护照号码
	月收入
	职称
	学历

	
	
	
	
	
	
	



我们保证他/她在贵国访学期间遵守法律法规，并在访学结束之后按时回国，在他出国期间我们将保留他/她的职位，回国之后继续在我学校工作。其访学期间机票、交通、保险、学费等费用由吉首大学承担，每月资助生活和住宿费用XXX货币名称。访学期间其工资照常发放。
此致！

xxx博士
签名：
校长、教授

2017年12月11日

单位名称： 吉首大学
单位地址：湖南省吉首市人民南路120号
电话：0743-8564200
传真：0743-8564301 
